
Protokół z posiedzenia nr VIII Rady Dzielnicy Czuby Północne 
w dniu 16.01.2024 r.

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady Dzielnicy Czuby Północne - ul. Kaczeńcowa14, Lublin 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 1800

Przewodnicząca obrad: Grażyna Stadnik

Protokolant obrad: Dariusz Jaremek

Porządek obrad - (zgodny z porządkiem przekazanym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu):
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad .
3. Przyjęcie protokołu obrad z VII posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Północne, tj. z dnia 

05.12.2023 r.
4. Udzielenie głosu zaproszonym gościom.
5. Omówienie proponowanych zadań do wykonania w 2024 ze środków rezerwy celowej będącej 

w dyspozycji Rady Dzielnicy Czuby Północne. 
6. Informacje Przewodniczącego Rady i Zarządu o podejmowanych działaniach pomiędzy 

posiedzeniami. 
7. Zapoznanie z pismami jakie wpłynęły do Rady Dzielnicy lub Zarządu Dzielnicy po 

05.12.2023 r.
8. Zapoznanie z pismami do Wydziałów organizacyjnych  UM Lublin  i  innych 

(przygotowanymi przez członków Rady Dzielnicy Czuby Północne)
9. Sprawy wniesione, wolne wnioski i zapytania.
10. Wyznaczenie daty kolejnego posiedzenia.
11. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia:
Ad. 1) Otwarcie posiedzenia
Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę: „Otwieram obrady
Rady Dzielnicy Czuby Północne”. Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności, że
w posiedzeniu uczestniczy 16 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. 2) Przyjęcie porządku obrad.
Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są propozycje zmian
porządku obrad. Nie było propozycji zmian.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  zaproponowany  porządek  obrad.  Porządek  obrad  został
przyjęty jednogłośnie: 16 głosami - ZA.
Porządek obrad posiedzenia w dniu 05.12.2023 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3) Przyjęcie protokołu obrad z VII posiedzenia Rady Dzielnicy z dnia 05.12.2023 r.
Przewodnicząca zadała pytanie czy wszyscy zapoznali się z przesłanym protokołem z VII posiedzenia
z poprzedniego  zebrania  i  czy  są  ewentualnie  uwagi  do  tego  protokołu.  Nikt  nie  zgłosił  uwag.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie treść protokołu. Protokół przyjęto jednogłośnie - 16 głosami
ZA.
Protokół z posiedzenia nr VII z dnia 05.12.2023 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 4) Udzielenie głosu zaproszonym gościom.
W posiedzeniu uczestniczyli p. Dariusz Sadowski – Radny Miasta Lublin, p. Radosław Skrzetuski –
Radny Miasta Lublin, p. Marek Chmiel – Dzielnicowy Straży Miejskiej w Lublinie.
Panowie  poinformowali,  że  są  do  dyspozycji  zebranych  i  będą  odpowiadać  na  pytania  w  trakcie
bieżących dyskusji.
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P.  R.  Skrzetuski  zaproponował  zbudowanie  integracji  mieszkańców  w  postaci  utworzenia  strony
internetowej www oraz powołanie fundacji. Celem byłoby stworzenie platformy dla zgłaszania inicjatyw
mieszkańców związanych nie tylko z niezadowoleniem z istniejącego stanu lecz jako siłę do różnych
działań.  Powołana  fundacja  miałaby  na  celu  integrację  mieszkańców,  tworzenie  spotkań.  Poprzez
fundację byłoby możliwe pozyskiwanie środków na te cele.

Na posiedzenie przybyła (o godz. 18:10) p. Małgorzata Kulik. Od tej pory liczba członków obecnych
na posiedzeniu wynosiła 17 osób.

Ad. 5) Omówienie proponowanych zadań do wykonania w 2024 ze środków rezerwy celowej
będącej w dyspozycji Rady Dzielnicy Czuby Północne.

Przewodniczący  Zarządu  przekazał  informację  od  dyrektor  XXVII  LO  w  Lublinie,  która
poprosiła,  aby  Rada  Dzielnicy  przeznaczyła  kwotę  100.000 zł  na  remont  ogrodzenia  boiska  przy
szkole przy ul. Bocianiej.
Przewodniczący omówił propozycje/wnioski z osiedli jako zadania z rezerwy celowej na 2024 r.
Wniosek z os. Łęgi:
 p.  M.  Biszkonta  –  doposażenie  placu  zabaw  pomiędzy  XXVII  LO  przy  ul.  Biedronki

a Przedszkolem nr 31 przy ul. Tymiankowej 60.
Wnioski z Błoni:
 p. K. Kiełszni – utworzenie wybiegu dla psów – wniosek ten może być rozpatrzony negatywnie z

uwagi na zbyt bliską odległość od bloków, trwa poza tym postępowanie zwrotowe działki nr 44/3,
 p. E. Szabały dot. utworzenia miejsc postojowych na ul. Hetmańskiej oraz

dot. budowy schodów i chodnika w rejonie ul. Herbowej – ten wniosek ma szansę realizacji.
Wniosek z Ruty:
 p.  D.  Jaremek -  rozbudowa parkingu przy kościele  Świętej  Rodziny w Lublinie  przy ul.  Jana

Pawła II 11.
W dalszej dyskusji padła propozycja, aby w rezerwie celowej utworzyć margines finansowy, tj.

aby nie rozdysponowywać całości przypadającej na dane osiedle kwoty rezerwy celowej lecz część
np. 5-10%  pozostawić  na  nieprzewidziane  wspólne  inwestycji.  Wniosek  ten  nie  spotkał  się
z akceptacją większości uczestników. 

Ad. 6) Informacje  Przewodniczącego  Rady  i  Zarządu  o  podjętych  działaniach  pomiędzy
posiedzeniami. 
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach podejmowanych

przez niego oraz przez Przewodniczącą Rady pomiędzy posiedzeniami.
Omówił porządkowanie terenów w dzielnicy z udziałem osadzonych – nadzorowane przez p. Marka
Chmiela  ze  Straży  Miejskiej.  Zabiegał  o  realizację  zadań  z  rezerwy celowej  za  2023 oraz  zadań
planowanych na 2024 rok. Wraz z Komendantem Straży Miejskiej zabiegał o przywrócenie strażnika
miejskiego w Szkole Podstawowej nr 28 przy ul. Radości 13.

W trakcie omawiania działań dot. zmian w komunikacji miejskiej w Lublinie Przewodnicząca
Rady poinformowała,  że zebrano niemal  700 podpisów jako sprzeciw w sprawie tych zmian oraz
przekazała informację, iż dyrektor Malec oświadczył, że zmiany te zdobyły poparcie mieszkańców.
Wzbudziło  to  oburzenie  członków  Rady,  którzy  nie  zgadzają  się  proponowanymi  zmianami.
Przewodniczący  Zarządu odczytał  pismo wystosowane w tej  sprawie  do  Prez.  K.  Żuka,  do Rady
Miasta Lublin oraz do Zarządu Transportu Miejskiego dotyczące zwłaszcza linii 26, 39 oraz 154

P.  D.  Sadowski  przedstawił  informację  dot.  nowowybudowanego  dworca  metropolitarnego
w Lublinie i związane z tym aspekty. Obecnie trwają prace związane z przeniesieniem funkcjonalności
z  dawnej  lokacji  w  pobliżu  Zamku  Lubelskiego.  Jest  to  złożony  element  kompleksowego
przedsięwzięcia. Nowy dworzec to najnowocześniejszy i najbardziej ekologiczny dworzec w Polsce.

Ad. 7) Zapoznanie z pismami, jakie wpłynęły do Rady Dzielnicy lub Zarządu Dzielnicy po 05.12.2023 r.
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przekazywał na bieżąco przychodzące pisma drogą e-mailową. Nie
zgłoszono  potrzeby  ponownego  ich  odczytania.  Uczestnicy  posiedzenia  stwierdzili,  iż  czytają
otrzymywane pisma.
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Ad. 8) Zapoznanie  z  pismami  do  Wydziałów  organizacyjnych  UM  Lublin  i  innych
(przygotowanymi przez członków Rady Dzielnicy Czuby Północne)

Przewodniczący  Zarządu  Dzielnicy  odczytał  poszczególne  pisma  a  następnie  zapytał  o  zgodę  na
wysłanie pism w przygotowanej treści.
Pisma przygotowane przez Zarząd do:
 Zarządu  Dróg i  Mostów w sprawie  skargi  mieszkanki  os.  Ruta  dot.  prośby o  uporządkowanie

przejść po ulicami Armii Krajowej i Jana Pawła II.
 Wydziału  Inwestycji  i  Remontów  w  sprawie  realizacji  zadania  z  rezerwy  celowej  będącej

w dyspozycji Rady Dzielnicy dot. os. Błonie.
 Zarządu  Dróg  i  Mostów  w  sprawie  wykonania  pochylni  umożliwiającej  zejście  osobom

niepełnosprawnym z os. Łęgi do przystanku autobusowego Wiklinowa 2. 
 Wydziału  Zieleni  i  Gospodarki  Komunalnej  w  sprawie  konieczności  wycięcia  drzew

ograniczających widoczność na niebezpiecznym zakręcie przy ul. Jutrzenki.
 Wydziału Zieleni  i Gospodarki Komunalnej  w sprawie konieczności  uprzątnięcia  parkingu przy

ul. Watykańskiej. 
 Wydziału  Zieleni  i  Gospodarki  Komunalnej  w sprawie  uporządkowania  zejścia  do wąwozu od

nowego osiedla Jutrzenka.
 SM Czuby w Lublinie  w sprawie konieczności  wycięcia  drzew ograniczających widoczność na

niebezpiecznym zakręcie przy ul. Jutrzenki.
 TBV – w sprawie przystąpienia do wspólnej inwestycji – utworzenia zejścia od ul. Jutrzenki do

wąwozu.
 Zarządu Dróg i Mostów w sprawie wykonania kosztorysu dot. rozbudowy parkingu przy kościele

przy ul. Jana Pawła II 11.
Na wysłanie powyższych pism wszyscy członkowie wyrazili zgodę. 

Ad. 9) Sprawy wniesione, wolne wnioski i zapytania
 Wywiązała się dyskusja na temat czystości na terenie dzielnicy, ruchu drogowego na zatłoczonych

ulicach.  Przewodniczący  Zarządu  prosił  o  przygotowywanie  przez  członków  Rady  pism
w interesujących ich sprawach i przesyłania ich wcześniej e-mailem.

Ad. 10) Wyznaczenie daty kolejnego posiedzenia.
Przewodnicząca Rady Dzielnicy zaproponowała wstępną datę kolejnego posiedzenia na: 15.02.2024 r. 
Propozycję przyjęto większością głosów.

Ad. 11) Zamknięcie posiedzenia
Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i o godz. 1941 
zamknęła posiedzenie Rady Dzielnicy Czuby Północne wypowiadając formułę: „Zamykam obrady 
Rady Dzielnicy Czuby Północne”.

Protokołował: Dariusz Jaremek
(imię i nazwisko)

Podpis sporządzającego protokół:    …………………………………….

Załączniki: (zgodnie z § 14 ust. 16a)
1) Lista obecności z VIII posiedzenia z dn. 16.01.2024 r.
2) Porządek obrad VIII posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Północne w dniu 16.01.2024 r.
3) Protokół z posiedzenia nr VII z dnia 05.12.2023 r.

Protokół zatwierdzony w dniu ……………………...……….….

Podpis Przewodniczącego obrad: ………………………………
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	Przebieg posiedzenia:

